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PROTOKÓŁ 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów i Zaopatrzenia odbytego 

 w dniu 9 marca 2011 roku 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie  protokołu  z ostatniego posiedzenia  Komisji. 

4. Rozpatrzenie  wniosków:                                                                                                                          

a) radnego p. Henryka Jędroszki w sprawie zmiany decyzji odnośnie lokalizacji   

przedszkola w Strzyżewie,     

            b) dyrektora PUP w Ostrowie Wielkopolskim w sprawie   zwolnienia z podatku od     

            nieruchomości. 

5. Zaopiniowanie projektów  uchwał Rady Gminy w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii  na terenie Gminy Sieroszewice na 2011 rok, 

b) zmian w budżecie  na 2011 rok, 

c) zaciągnięcia długoterminowego kredytu inwestycyjnego na realizację 

przedsięwzięcia pn.”Rozbudowa przedszkola w m.Latowice.”, 

d) zaciągnięcia długoterminowego kredytu inwestycyjnego na realizację 

przedsięwzięcia pn.”Budowa sali gimnastycznej przy Zespole Szkół w 

Wielowsi”, 

e) zmiany uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sieroszewice na lata 2011-2017, 

f) wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na rok 2012 środków 

stanowiących fundusz sołecki, 

g) zaniechania inwestycji rozpoczętych, 

h) określenia  zasad nabywania , zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich 

wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub 

na czas nieoznaczony, 

i) zmiany uchwały Rady Gminy Sieroszewice w sprawie  określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości na 2011 rok, 

j) w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Sieroszewice w sprawie ustalenia 

wzorów deklaracji i  informacji dla celów podatku: rolnego, leśnego  i od 

nieruchomości,  

k) zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia na terenie Gminy Sieroszewice 

poboru podatków: od nieruchomości, rolnego i leśnego od osób fizycznych 

oraz opłat lokalnych w drodze inkasa , określenia inkasentów tych podatków i 

opłat oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

l) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2011 rok, 

m) zwolnienia Gminnego Zakładu Komunalnego w Sieroszewicach z obowiązku 

wpłaty do budżetu gminy nadwyżki środków obrotowych, 

6.   Opracowanie planu pracy  Komisji  Budżetu … na 2011 rok. 
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7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

Ad.1) Przewodniczący Komisji o godzinie 10:09 dokonał otwarcia posiedzenia Komisji 

Budżetu, Finansów i Zaopatrzenia. Powitał wszystkich członków komisji, Pana Wójta, p. 

Skarbnik.  W posiedzeniu Komisji uczestniczyli wszyscy członkowie. Lista obecności 

stanowi załącznik nr 1.  

Ad.2) Przewodniczący Komisji – zaproponował, aby w punkcie 7 przedstawić wniosek 

Dyrektora GOK w Sieroszewicach o przyznanie  dodatkowych środków budżetowych. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt porządku posiedzenia komisji z poprawką.  

Ad.3) Protokół z ostatniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie bez poprawek. 

Ad.4 a) Pan Henryk Jędroszka – udzielił wyjaśnień członkom komisji, że decyzja w tej 

sprawie była podjęta w poprzedniej kadencji i przypomniał wynik głosowania, a mianowicie 

14 radnych było za tym, aby przedszkole w Strzyżewie utworzyć w budynku po byłej szkole. 

Swój wniosek uzasadnił tym, że zostały na ten cel poczynione odpowiednie wydatki. Do tej 

pory wydano 229 tys. zł , a w tym roku jest do wydania 36 tys. zł Wniosek pana Jędroszki  

stanowi załącznik nr 2 do protokołu.    

Pani Biała Bernadeta – zwróciła się z prośbą do członków komisji o potrzymanie uchwały 

podjętej na grudniowej sesji. „W grudniu na posiedzeniu komisji radny pan Henryk Jędroszka 

złożył wniosek o wycofanie wcześniejszego wniosku w sprawie modernizacji i adaptacji 

budynku po starej szkole w Strzyżewie na przedszkole. Nie wiem co się stało ze po 3 

tygodniach jest składany nowy wniosek o zmianę decyzji w sprawie lokalizacji przedszkola w 

Strzyżewie.” Swoją prośbę uzasadniła tym, że jest wystarczający teren pod budowę 

przedszkola przy nowej szkole w Strzyżewie, jest szambo oraz odprowadzenie ścieków. 

Stwierdziła ze wybudowanie nowego obiektu będzie tańszą inwestycją a niżeli remont starego 

budynku i dostosowanie go do odpowiednich wymogów. Zwróciła uwagą, że przy nowej 

szkole został wybudowany plac zabaw,  którego koszty wyniosły 60 tys. zł .i w związku z tym 

byłyby oszczędności w granicach 40 tys. zł. Zwróciła się z apelem do członków komisji, aby 

budować w Strzyżewie nowe przedszkole od podstaw przy szkole podstawowej.    

Pan Stanisław Płomiński – zapytał, czy była wykonana analiza, ile będzie dzieci do 

przedszkola, a druga sprawa to o ile wzrosną stawki opłaty za pobyt dzieci w przedszkolu? 

Pani Bernadeta Biała -  poinformowała, że w Strzyżewie zawsze będzie jeden oddział. 

Pani Teresa Lis -  zwróciła się z prośbą do członków komisji o zastanowienie się nad 

podjęciem decyzji w sprawie budowy nowego przedszkola w Strzyżewie ze względu na 

ogromne koszty. 

Pan Wójt – poinformował, że jest szansa,  żeby poprawiła się sytuacja finansowa gminy z 

uwagi na to , że rząd ma finansować sześciolatki. Dzieci sześcioletnie mogą iść do szkoły, 
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jednak rodzice nie chętnie je posyłają. W Strzyżewie  utrzymałby się jeden oddział pod 

warunkiem, że rodzice będą posyłać dzieci do przedszkola. Od 1 września 2012 roku 

wszystkie dzieci sześcioletnie będą musiały obowiązkowo uczęszczać do szkoły, a więc rok 

2012 będzie sprawdzianem, ile dzieci  będzie faktycznie uczęszczać do przedszkoli.  

Pan Przewodniczący Rady -  wyraził opinię, aby z podjęciem decyzji w sprawie budowy 

przedszkola  w Strzyżewie poczekać do 2012 roku, skoro ten rok ma być wyznacznikiem 

ilości dzieci. Z drugiej strony stwierdził, że szanuje inicjatywę mieszkańców z  uwagi na to, 

że jest szansa pozyskania dofinansowania z funduszy unijnych na utworzenie biblioteki w 

budynku po starej szkole. 

Pan Dariusz Majewski -   stwierdził, że jego zdaniem bardziej jest potrzebne przedszkole w 

Strzyżewie, aniżeli w Sieroszewicach. 

Pan Przewodniczący Komisji – „Obecnie funkcjonuje oddział przedszkolny w nowej szkole 

w Strzyżewie. Była decyzja rady o zaniechaniu modernizacji budynku po byłej szkole w 

Strzyżewie. Wszyscy jesteśmy za przedszkolem Strzyżewie ale pod potrzeby mieszkańców. 

Kwestia związana z rozbudową przedszkola w Latowicach była spowodowana tym, że 

dotychczasowe przedszkole nie spełniało wymogów.”    

Na posiedzenie komisji została poproszona p. Barbara Stasiak dyrektor GZESiP w 

Sieroszewicach, która przedstawiła symulacje dzieci urodzonych od 2005 roku wzwyż w 

miejscowości Strzyżew. 

„Urodzenia przedstawiają się w następujący sposób: 

-  2005 roku  - 17 dzieci, 

- 2006 roku – 16 dzieci, 

- 2007 roku – 7  dzieci, 

- 2008 roku – 14 dzieci, 

- 2009 roku – 6 dzieci, 

- 2010 roku – 10 dzieci 

Jak to się przekłada na liczbę dzieci trudno jest przewidzieć, ile dzieci będzie uczęszczać do 

przedszkola. W tym roku następuje obniżenie wieku szkolnego i dzieci 5 letnie obowiązkowo 

muszą odbyć roczne przygotowanie przedszkolne. Od 1 września 2012 roku sześciolatki będą 

w klasach pierwszych. Jest pytanie, ile z pośród młodszych dzieci będzie w oddziale 

szkolnym, a ile w przedszkolnym. Liczba dzieci w oddziale przedszkolnym nie może 

przekraczać 25. Rodzice posyłają dzieci trzy letnie do przedszkola raczej z konieczności. 

Dziecko może uczęszczać do przedszkola, jeżeli skończy co najmniej 2,5 roku. W całej 

gminie rodzi się mało dzieci w granicach 90, a wcześniej rodziło się nawet 168 dzieci w 

jednym roku.”      
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Pani Teresa Lis – „mieszkańcy z Parczewa też chcą mieć przedszkole na miejscu. Zapytała o 

obsadę dzieci w  przedszkolu w Westrzy.”  

Pani Barbara Stasiak – podała liczbę dzieci uczęszczających do przedszkola w Westrzy: 

- 2005 roku – 15 dzieci, 

- 2006 roku – 14 dzieci, 

- 2007 roku – 12 dzieci,  

 - 2008 roku – 16 dzieci, 

- 2009 roku – 15 dzieci, 

- 2010- roku -    6 dzieci. 

Przewodniczący Komisji -  poddał pod głosowanie wniosek p. Jędroszki dotyczący zmiany 

decyzji odnośnie lokalizacji przedszkola w Strzyżewie. Wniosek w tej sprawie został 

odrzucony przez komisję, ponieważ za przyjęciem wnioski głosował 1 członek komisji, 8 

było „przeciw” i 2 wstrzymało się od głosu. 

Pan Przewodniczący Rady - wnioskował w sprawie wstrzymania rozpoczęcia inwestycji 

dotyczących budowy przedszkoli w miejscowościach Strzyżew i Sieroszewice do 2012 roku. 

Wniosek w powyższej sprawie komisja przyjęła, ponieważ za przyjęciem wniosku głosowało 

10 członków komisji i 1 wstrzymał się od głosu. 

  Pani Skarbnik – wyjaśniła, że w przypadku gdy nie będzie rozpoczęta inwestycja w tym 

roku, to musi być wycofana z budżetu na 2011 rok.     

Pani Bernadeta Biała – wystąpiła z wnioskiem, aby w projekcie uchwały w sprawie 

zaniechania inwestycji rozpoczętych wpisać dodatkowy punkt w sprawie modernizacji i 

przystosowania budynku po starej szkole na przedszkole w Strzyżewie. 

 Ad.5 a) Pan Wójt – omówił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w  sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Sieroszewice na 2011 rok.  

Wyjaśnił, że należy zwiększyć wydatki na zwalczanie narkomanii i przeciwdziałanie 

alkoholizmowi w związku z niewykorzystanymi środkami za rok 2010 w wysokości 

40.884,00 zł. Poinformował, że komisja zaproponowała, aby w preliminarzu wydatków na 

rok 2011 zwiększyć wydatki na wakacje dla dzieci o kwotę 30 tys. zł,. na zakup materiałów i 

wyposażenia 5 tys. – w związku ze zwalczaniem narkomanii, na zakup materiałów i 

wyposażenia na przeciwdziałanie alkoholizmowi - 5.884,00 zł.   

Pani Bernadeta Biała – poinformowała członków komisji, że co roku wyjeżdżają na wakacje 

inne dzieci, które są typowane przez szkoły.   

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały w powyższej sprawie.   
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        b) Pan Wójt – omówił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2011 rok. 

Poinformował o wolnych środkach za 2010 rok – kwota 1089.775,00 zł. Zaproponował 

następujący podział wolnych środków:  

- niewykorzystane środki w 2010 roku na przeciwdziałanie narkomanii i alkoholizmowi – 

40.884,00 zł; z przeznaczeniem na w/w cel, 

- niewykorzystane środki w budżecie gminy pochodzące z opłat i kar środowiskowych 

przeznaczonych na finansowanie ochrony środowiska i gospodarki wodnej – 97.424,00 zł z 

przeznaczeniem na: 

       a) budowę sieci wodociągowej w m. Strzyżew – Strzyżówek – 30.000,00 zł, 

       b) budowa sieci wodociągowej w m. Rososzyca ul. Ostrowska – 15.000,00zł, 

       c) modernizacja SUW Namysłaki poprzez budowę zapasowego zbiornika na wodę ze 

środków z opłat i kar środowiskowych 52.424,00 zł, 

- modernizacja SUW Namysłaki poprzez budowę zapasowego zbiornika na wodę z wolnych 

środków budżetowych kwota 247.576,00 zł, ogólny koszt 300.000,00 zł. 

- budowa drogi dojazdowej do boiska sportowego ( ORLIK) w m. Wielowieś – 100.000,00 zł, 

- modernizacja drogi w m. Rososzyca ul. Leśna – 50.000,00 zł, 

-modernizacja drogi gminnej w m. Strzyżew ul. Lorki – 61.891,00 zł, 

- budowa chodnika w m. Biernacice – 20.00,00zł, 

- rezerwa celowa na dofinansowanie do planowanych inwestycji drogowych ujętych w 

budżecie gminy w 2011 roku – 200.000,00 zł, 

- wykonanie oznakowania dróg gminnych – 50.000,00 zł, 

- modernizacja terenu przed szkołą podstawową w Strzyżewie – 50.000,00 zł, 

- organizacja gminnych dożynek – 40.000,00 zł, 

- zwiększenie dotacji na inwestycje dla GOK Sieroszewice – 50.000,00 zł, 

- instalacja kanalizacji na Sali w Domu Rolnika w m. Ołobok – 6.000,00 zł, 

- remont zaplecza kuchennego na Sali w m. Westrza – 15.000,00 zł, 

- budowa boiska sportowego dla młodzieży wsi Namysłaki – II etap – 30.000,00 zł, 

- utrzymanie i konserwacja nawierzchni boisk sportowych (ORLIK)7.500,00 x 2 – 

15.000,00zł, 

- zakup nieruchomości gruntowej w Sieroszewicach Działka.Nr238 o powierzchni 0,06 ha 

KW 3086 obręb Sieroszewice – 16.000,00 zł. 
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Pani Bernadeta Biała – zapytała, czy jest przewidziane dofinansowanie do powiatu 

dobudowy chodników?  

Pani Teresa Lis – poinformowała, że będzie ubiegać się, aby Parczew otrzymał sygnalizację 

świetlną. „Wysłałam pismo  w tej sprawie do powiatu i nie otrzymałem żadnej odpowiedzi. 

Ponownie wyślę wniosek, bo chodzi o bezpieczeństwo dzieci, mieszkańcy ciągle się martwią 

o to, żeby nie wydarzył się wypadek.” 

Pan Wójt – odpowiedział, że tą sprawą musi zająć się powiat.   

Pan Przewodniczący Rady – zwrócił uwagę, że o bezpieczeństwo należy dbać wszędzie, 

również na obiektach sportowych. „Stadion w Sieroszewicach powinien być zamknięty, a cała 

strona od „ORLIKA” jest otwarta. Nikt nie chce zabezpieczyć  meczu   na naszym stadionie 

w dniu 16 maja przyjedzie grupa antyterrorystyczna.”   

Pan Dariusz Majewski - poruszył sprawę  związaną z wykonaniem drogi dojazdowej do 

„ORLIKA” w Wielowsi łącznie z przejściem z „ORLIKA” do szkoły. Wnioskował o 

wykonanie wjazdu na teren szkoły. 

Pan Wójt – wyjaśnił, że w pierwszym planie było, aby autobus mógł wjechać na teren szkoły 

i zobowiązał się, że zweryfikuje sprawy poruszane przez pana  radnego. 

Pan Dariusz Majewski -  stwierdził, że ten prowizoryczny wjazd nie zda egzaminu. Poruszył 

jeszcze jedną sprawę związaną z brakiem drugiej pracowni komputerowej. W Zespole Szkół 

we Wielowsi funkcjonuje jedna pracownia komputerowa z której korzysta 200 dzieci. Złożył 

wniosek w sprawie zakupu komputerów ( koszt 20 tys. zł). z uwagi  na wzrastającą ilość 

różnego rodzaju projektów, programów. 

Pan Wójt -  stwierdził,  że na tą chwilę trudno jest udzielić odpowiedzi. 

Pan Przewodniczący Komisji – wyraził opinię, że jest zadowolony bardzo, że są 

proponowane środki z nadwyżki budżetowej na inwestycje drogowe. „ Myślę, że decyzje 

podjęte odnośnie modernizacji dróg w miejscowościach Strzyżew – Strzyżówek, Latowice – 

Kęszyce zostaną zrealizowane zgodnie z wcześniej podjętą uchwałą.” 

Pani Bernadeta Biała – poinformowała, że wnioski odnośnie modernizacji Strzyżówka były 

składane od 1996 roku. 

Pan Przewodniczący Rady – zwrócił uwagę, że mieszkańcy działek też długo czekają na 

budowę dróg osiedlowych. 

Pan Wójt – „ Może na następnym posiedzeniu rady złoże propozycję odnośnie finansowania 

dróg.” Poinformował członków komisji, że budowanie dróg jest bardzo kosztowne, gdyby 

chciał  budować zgodnie ze wszystkimi  wymogami, to w takiej sytuacji zostałoby 

wybudowane zaledwie jedna trzecia dróg.  

Pan Anatol Piaskowski – zwrócił się z pytaniem czy jest plan, w jakich miejscowościach 

będzie robione oznakowanie dróg gminnych?  
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Pan Wójt – odpowiedział, że oznakowanie będzie dokonywane  w całej gminie, zostaną 

ustawione tablice z podaniem nazw ulic oraz numeracją. Poinformował, że musi nawiązać 

współpracę z sołtysami w tej sprawie.      

Pan Przewodniczący Komisji – poinformował, że na rozbudowie przedszkola w Latowicach 

będą oszczędności, ponieważ po przeprowadzonym przetargu wydatki na ten cel zmniejszyły 

się z kwoty 640  tys. zł do 502 tys. zł. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie na 2011 rok. 

    c) Pan Wójt – omówił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu 

inwestycyjnego na realizację przedsięwzięcia pn.” Rozbudowa przedszkola w m. Latowice.” 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały w powyższej sprawie. 

   d) Pan Wójt – omówił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu 

inwestycyjnego na realizację przedsięwzięcia pn. „ Budowa sali gimnastycznej przy Zespole 

Szkół w Wielowsi.” 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały w powyższej sprawie. 

   e) Pani Skarbnik – wyjaśniła, że nie mogła przygotować wcześniej  projektu uchwały 

przed wprowadzeniem wolnych środków za rok 2010. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie zmianę Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Sieroszewice na lata 2011 – 2017. 

  f) Pan Wójt – poinformował, że zgodnie z ustawą o funduszu sołeckim Rada Gminy co 

roku w terminie do końca marca musi podjęć uchwałę o wyrażeniu zgody na wyodrębnienie 

w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki.  

Z uwagi na brak dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki.  

  g) Pan Wójt- omówił projekt uchwały w sprawie zaniechania inwestycji rozpoczętych. 

Wyjaśnił ,że w projekcie uchwały zostały zapisane trzy inwestycje: 

1) Budowa nawierzchni drogi gminnej z Masanowa do Biskupic ( chcieliśmy złożyć 

wniosek do „Setynówek” i to się nie udało z uwagi na brak własnych środków),  

2) Przebudowa budynku magazynu OC na świetlice środowiskowa w Sieroszewicach   

(nie został ogłoszony nabór wniosków), 

3) Przebudowa oraz rozbudowa przychodni lekarskiej w Sieroszewicach (nie 

otrzymaliśmy dofinansowania oraz pojawiła się propozycja budowy nowego ośrodka 

zdrowia). 
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Dodał, że projekt uchwały można uzupełnić poprzez dodanie punktu 4 pn. „ Opracowanie 

dokumentacji dotyczącej przystosowania budynku po starej szkole na przedszkole w m. 

Strzyżew.”  

Z uwagi na brak dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w powyższej sprawie z dodaniem punktu 4 w wyżej 

wymienionej sprawie. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zaniechania 

inwestycji rozpoczętych. 

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 10 członków komisji, 1 wstrzymał się od głosu  

punktu 4. 

   h) Pan Wójt – omówił projekt uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i 

obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania  na czas oznaczony 

dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony. Przypomniał, że projekt powyższej uchwały 

był omawiany na wcześniejszych posiedzeniach komisji. 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Komisji  poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w wyżej wymienionej sprawie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 6 członków 

komisji, 5 wstrzymało się od głosu.  

   i)Pan Wójt – wyjaśnił, że po uchwaleniu uchwały Rady Gminy w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2011 rok nastąpiła zmiana przepisów i w 

związku z tym należy dokonać zmiany uchwały w części. W paragrafie 1 pkt.2 lit. d we 

wcześniej podjętej uchwale, należy dodać zapis po przecinku:… „zajętych przez podmioty 

udzielające tych świadczeń.” 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Rady Gminy Sieroszewice w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

na 2011 rok. 

   j) Pan Wójt – poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy 

Sieroszewice w sprawie ustalenia wzorów deklaracji i informacji dla celów podatku: rolnego, 

leśnego i od nieruchomości jest konsekwencją wcześniejszej uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2011 rok. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały w powyższej sprawie.   

   k) Pan Wójt – wyjaśnił, że zmiana uchwały w sprawie zarządzenia na terenie Gminy 

Sieroszewice poboru podatków: od nieruchomości, rolnego i leśnego od osób fizycznych oraz 

opłat lokalnych w drodze inkasa, określenia inkasentów tych podatków i opłat oraz wysokości 

wynagrodzenia za inkaso jest spowodowana zmianą  sołtysa wsi Wielowieś.  

Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała, jednogłośnie projekt uchwały w powyższej 

sprawie.  
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   l) Pan Przewodniczący Komisji – przedstawił plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2011 rok. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2011 rok.  

Przewodniczący Komisji o godzinie 11:45 ogłosił przerwę, a o godzinie 11:52 wznowił 

posiedzenie komisji.  

  m) Pan Wójt – udzielił wyjaśnień, że ustawa o finansach publicznych dopuszcza zwolnienie 

GZK z obowiązku wpłaty do budżetu gminy nadwyżki środków obrotowych za rok 2010. Z  

uzasadnienia p. kierownika wynika, że nadwyżka jest spowodowana zaległościami w 

opłacaniu czynszu mieszkalnego i za wodę. 

Pan Przewodniczący Rady – zapytał jakie działania podjął p. Kierownik w celu 

wyegzekwowania powyższych należności?  

Pan Wójt – odpowiedział, że udzielił pełnomocnictwa Kierownikowi GZK i są kierowane 

sprawy do Sądu Rejonowego w Ostrowie Wielkopolskim. Niektóre osoby otrzymały nakaz 

zapłaty, ale jednak do tej pory nie uregulowały należności.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały w sprawie zwolnienia GZK 

w Sieroszewicach z obowiązku wpłaty do budżetu gminy nadwyżki środków obrotowych. 

Ad.6) Przewodniczący Komisji – przedstawił projekt planu pracy Komisji Budżetu, 

Finansów i Zaopatrzenia na 2011 rok. Plan pracy stanowi załącznik nr3 do protokołu. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie plan pracy Komisji Budżetowej. 

Ad.7) Na posiedzenie komisji został poproszony kierownik GZK w celu udzielenia wyjaśnień 

odnośnie zaległości. 

Pan Kierownik GZK – „ Sprawa dotyczy p…
1
, która od półtora roku nie płaci żadnych 

należności. Została skierowana sprawa do Sądu  Rejonowego w Ostrowie Wielkopolskim  w 

związku z powstałymi  zaległościami za  lokal mieszkalny  kwocie 5.905,77 zł.  (odsetki 

około 500,00 zł. ), natomiast odnośnie  zaległości  w kwocie 25.382,68 zł.( odsetki  w kwocie 

1.832 zł.)   z tytułu Niepublicznego Zakładu  Opieki Zdrowotnej i Poradni Specjalistycznej  

sprawa została skierowana  do Sądu  Rejonowego  , Wydziału Gospodarczego  w Kaliszu.” 

Pan Rafał Bartnik-  Zapytał  o zaległości GRUNTPOLU? 

Pan Kierownik GZK- udzielił wyjaśnień, że trudno będzie odzyskać zaległości w związku z 

tym,  że gorzelnia stoi , bo nie ma zboża . 

Pan Dariusz Majewski-poinformował zebranych, że jeżeli chodzi o ogrzewanie, Ośrodka  

Zdrowia w Wielowsi to   jest ogrzewany  ze środków  przedszkola. 

                                                        
1 Art. 5 ust.2 ustawy z dnia 6 września 2001 roku o dostępie do informacji publicznej ( Dz. U. z dnia 8 
października 2001 roku ze zmianami) 
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Pan Kierownik GZK- poinformował członków Komisji , że razem z odsetkami jest około 40 

tys. zł. długu.  Stwierdził ,że trudno  będzie  odzyskać  zaległości . 

Pan Rafał Bartnik- zwrócił się z pytaniem, czy będzie  sprawdzane nielegalne podłączanie  

wód opadowych do przykanalików ? 

Pan Kierownik GZK- wyjaśnił, że wysłał pismo z którego wynika, co  grozi ludziom  za 

nielegalne pompowanie  ścieków  oraz drugie pismo – oświadczenie dotyczące przyłącza 

kanalizacyjnego. 

Pan Przewodniczący Rady – zapytał, jak przedstawia się sprawa związana z podłączaniem 

się do kanalizacji i ile będzie wynosił  koszt od jednego metra? Zwrócił uwagę, że powinna 

być  informacja w tej sprawie  dla mieszkańców. 

Pan Kierownik GZK- wyjaśnił ,że 80 zł. od  jednego metra i  ,że właściciel koparki  bierze 

stawkę za godzinę, a nie od metra.  

Pan Przewodniczący Komisji – zwrócił się z pytaniem do p. kierownika, czy jest sprawna 

koparka? 

Pan Kierownik  GZK-„ Koparka jest wykorzystywana  tylko do  załadunku żużla w 

gorzelni.” 

Pan Stanisław Płomiński- zwrócił uwagę ,że  ¾ rowów jest zaoranych i warto się zastanowić 

, czy nie opłacałoby się  zakupić koparki  dla GZK . 

Pan Przewodniczący Rady – „ Jeżeli chodzi o konserwacje urządzeń i awarie , to  

p. kierownik GZK powinien mieć  służbowy samochód . Ponadto powinien  przedstawić 

Radzie  wizje planu funkcjonowania GZK .”  

Radny Henryk Jędroszka- zapytał, czy są informacje odnośnie  bakterii coli w wodzie? 

Pan Kierownik GZK- wyjaśnił, że stacja pobiera wodę i wyniki są po 24 godzinach i  jeżeli 

okazuje się ,że jest cola , to  podajemy kserokopie pisma do wiadomości publicznej.  

Pan Wójt- wyraził opinię ,że  w przypadku wykrycia dwóch coli w wodzie , chlorowanie jest 

gorsze dla organizmu człowieka , aniżeli zawartość  bakterii. Jeżeli  zostałaby stwierdzona 

duża ilość bakterii , to w takiej sytuacji trzeba reagować  natychmiast. 

Pan Kierownik- „ Jeżeli  z wykonanych badań wynika, że  są bakterie coli, to chlorujemy i 

za tydzień bada ponownie WODKAN i jest wynik, że nie było bakterii. Po tygodniu robi 

badanie SANEPID i okazuje się, że są bakterie. Wpadłem na taki pomysł, aby wodę do 

badania pobierać w jednym dniu i wówczas wyniki są dobre.”        

Przewodniczący Komisji – zwrócił się z prośbą do członków komisji, czy widzą potrzebę 

dyskutowania sprawy rozbudowy GOK w Sieroszewicach. Zadał pytanie p. dyrektorowi 

GOK, kto zarządza instytucją, czy dyrektor czy panie z KGW? „ Moim oczekiwaniem byłoby 

opracowanie regulaminu wynajmowania sali z uwzględnieniem działających organizacji 



11 
 

społecznych. Mnie bulwersuje to, że KGW żądało opłaty za wynajem kuchni na narady, 

szkolenia. Jeżeli chodzi o zorganizowanie zjazdu  Zarządu Honorowych Dawców Krwi, to nie 

wiem jak to będzie wyglądać, czy będziemy się składać z własnych pieniędzy, czy 

pojedziemy na inną salę, gdzie nie będzie pobierana opłata.” 

Pan Dyrektor GOK – ustosunkował się do wypowiedzi p. Przewodniczącego Komisji, 

informując że niedawno p. Jędroszka organizował szkolenie na sali w GOK i korzystał z 

kuchni  i nie robił żadnej opłaty. „ Czasami tak jest, że organizacje robią imprezy dochodowe, 

nie może tak być, żeby wszystko  odbywało się bez opłat. Jeżeli chodzi o zorganizowanie 

zebrania strażackiego to nikt się nie zgłosił do mnie, ani też do p…
2
 . Ja rozumiem KGW, że 

pobierają opłaty, bo nie mają większych zysków. Odnośnie regulaminu wynajmowania sali, 

jeżeli zaczniemy wywierać presję przez tworzenie regulaminu, to może być odwrotny 

skutek.”  

Pan Dariusz Majewski – stwierdził, że nie ma potrzeby tworzenia regulaminu, skoro są 

spisywane umowy. 

Pan Wójt -  zaproponował,  żeby  w przyszłości salę i kuchnię zamawiać u p. dyrektora 

GOK. 

Pan dyrektor GOK – poinformował, że  tak to się odbywa, jednak sprawa związana  z 

wynajęciem kuchni jest elementem wtórnym i rezerwacja odbywa się w GOK-u oraz u p…
3
 

Pan Przewodniczący Rady -  stwierdził, że jeżeli byłaby dobra współpraca to nie doszłoby 

do takiej sytuacji i nie byłoby tego tematu .Zwrócił uwagę, aby p. dyrektor jasno określił 

reguły związane z wynajmowaniem sali i kuchni. 

Pan Anatol Piaskowski – wnioskował o zakończenie dyskusji związanej ze skargą na 

działalność dyrektora GOK w Sieroszewicach.    

Pani Bernadeta Biała -  poruszyła sprawę związaną z nawiezieniem żużla i równiarką na 

Starej Wsi i Strzyżówku. Zapytała jak daleko jest planowana budowa drogi na ulicy 

Strzyżówek? 

Pan Wójt – powiedział, że równiarka będzie wysłana jak będzie sucho po odwilży , a 

odnośnie żużla, to  ostatnio są  bardzo  małe ilości , ale  może zostanie nawieziony  w 

późniejszym  terminie. W sprawie budowy drogi to planowana jest do posesji p.. .
4
 

Pani Teresa Lis- poinformowała, że p…
5
 z Parczewa domaga się nawiezienia żużla.  

Pan Wójt – wyjaśnił, że jest tam awaria drenarska, a wszyscy próbują wmówić, że jest to 

wina gminy.  

                                                        
2 Patrz: przypis 1 
3 Patrz: przypis 1  
4 Patrz: przypis 1  
5 Patrz: przypis 1 



12 
 

Pan Przewodniczący Rady – zwrócił uwagę, że wcześniej prosił o przygotowanie projektu 

uchwały w sprawie sposobu rozpatrywania skarg. 

Pan Wójt – wyjaśnił, że sprawę rozpatrywania skarg reguluje Kodeks Postępowania 

Administracyjnego i Rada ma instrumenty, może upoważnić Komisję Rewizyjną do 

przeprowadzenia kontroli i wyrażenia opinii. Stwierdził, że nie widzi potrzeby uchwalania 

zasad. 

Pan Henryk Jędroszka – wyraził opinię, że  skargę na działalność dyrektora GOK  powinna 

rozpatrzyć Komisja Rewizyjna. 

Pan Anatol Piaskowski – wyjaśnił, że w poprzedniej kadencji Komisja Rewizyjna pisząc 

opinię na działalność kierownika gminnej jednostki organizacyjnej powoływała się na Kpa. 

Ad.8) Z uwagi na wyczerpanie porządku posiedzenia  Przewodniczący Komisji  o godzinie 

13:08 dokonał zamknięcia posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów i Zaopatrzenia.      

 

 

Protokółowała: Przewodniczący Komisji: 

 

Joanna Glapiak      Andrzej Gierlach 


